

Final reminder to register for the CSTM Virtual Annual Conference May 13-15, 2021!

Conference registration closes May 9, 2021. [Register here.](#)

Conference Registration - Access to All Sessions until December

New this year! Our virtual format allows you to register for the conference and, even if you can't attend the days of the event, you can see all of the presentations up until December 31, 2021 on the conference portal. You won't have to choose just one presentation and miss other presentations in the same time slot. As never before, you will be able to view all of the presentations whenever you wish.

To take advantage of this great opportunity, check out the updated [scientific program](#) and [social program](#) and [click here to register.](#)

Tip: Registration fee is less if you become a member first and then register as a CSTM member!

Conference Sessions Available in French

Please note that all the conference plenary sessions and at least one session in each time slot (except for the oral abstracts on the last day) will be translated so that a French session will always be available during the conference. Please help to pass on the message to all those who may prefer to listen in French. See the [updated program](#) showing the sessions that will be translated in red font.

CSTM 2021 Social events

- On May 3rd the lucky winners of a random draw of participants in the [Omega Protocol event](#), a virtual escape room activity, being held May 14th 1600-1730 ET, will be announced. Good luck, remember you have to register for the event to win!
- On May 15th at 1230 ET please join us for our [Transfusion Trek](#) reveal party. Participants will mingle virtually to see photos of their "treks" and reveal their medals. It should be great fun and there is still time to [sign up](#) for any of the free virtual trek options. Now that the weather is improving, please consider joining us on the Transfusion Trek as we celebrate 42 years of CSTM.
- On May 15th at 1300 ET please join us for our virtual [New Brunswick Scavenger Hunt](#). There is still time to sign up for this free event. Clues have been posted monthly on the CSTM website and the quiz will be available May 3-13th. A random draw from quiz participants will reveal the winner of the Scavenger Hunt.

Sponsored Science and Innovation Events

- Thanks to our CSTM 2021 Conference Level 1 Sponsor [CSL Behring](#) for sponsoring an educational session on May 13th 12:30 – 13:30 ET, which will feature an **Expert Panel Discussion on IVIG-Associated Hemolysis**. Please [RSVP by Friday, May 7, 2021](#) by visiting our [registration page](#).
- Thanks to our CSTM 2021 Conference Level 1 Sponsor [Takeda](#) for sponsoring an educational session on May 14th at 12:30 ET; **Management of Primary and Secondary immunodeficiency with subcutaneous immunoglobulin, and real-world experience**. Please join Dr. Paul Keith (McMaster University) for a 45-minute webinar on the warning signs of immunodeficiency, treatment options, including the use of subcutaneous immunoglobulin. [Click here to register.](#)

CSTM 2021 Sponsors and Exhibitors

CSTM 2021 Virtual Conference Organizing committee are very grateful to the partners, sponsors and exhibitors who are making this conference possible.

Collaborative Partners:

- ◆ Canadian Blood Services
- ◆ Héma-Québec

Level 1 Sponsors:

- CSL Behring
- Takeda Canada Inc.

Level 2 Sponsors:

- Grifols
- Immucor Inc.
- Novo Nordisk Canada Inc.

Silver Exhibitors:

- ◆ Bio-Rad Laboratories
- ◆ ORBCoN

Bronze + Exhibitors:

- WellSky

Bronze Exhibitors:

- Bayer
- Fresenius Kabi Canada Ltd
- Sanofi Genzyme
- Haemonetics Corporation
- InterMedico
- Pfizer Canada
- Roche
- RadTag Technologies

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



Dernier rappel d'inscription avant le congrès annuel virtuel de la SCMT, du 13-15 mai, 2021!

L'inscription au congrès prend fin le 9 mai 2021. [Cliquez ici pour vous inscrire.](#)

Inscription au congrès - Accès à toutes les séances jusqu'en décembre

Nouveau cette année ! Notre format virtuel vous permet de vous inscrire au congrès et, même si vous ne pouvez pas assister le jour même aux conférences, vous aurez accès à toutes les présentations jusqu'au 31 décembre 2021 sur le portail du congrès. Vous n'aurez pas non plus à choisir une présentation et ainsi manquer les autres présentations dans le même créneau horaire. Comme jamais auparavant, vous pourrez voir les présentations au moment qui vous conviendra le mieux.

Pour profiter de cette grande opportunité, consultez le [programme scientifique](#) et [social](#) mis à jour. [Cliquez ici pour vous inscrire.](#)

Astuce : Les frais d'inscription sont moindres si vous devenez membres de la SCMT avant de vous inscrire au congrès, en tant que membre de la SCMT !

Séances du congrès disponibles en français

Veuillez noter que toutes les séances plénières du congrès ainsi qu'une séance dans chaque créneau horaire (sauf les résumés oraux de la dernière journée) seront traduites afin qu'une séance en français soit toujours disponible pendant le congrès. Aidez-nous à transmettre le message à tous ceux qui préfèrent assister aux conférences en français. Consulter [le programme mis à jour](#) pour connaître les séances qui seront traduites (en rouge).

Activités sociales de la SCMT 2021 – Chasse au trésor

- Le 3 mai, les heureux gagnants d'un tirage au sort des participants au jeu d'évasion [Omega Protocol](#), qui se tiendra le 14 mai 16h00-17h30 ET, seront annoncés. Bonne chance, n'oubliez pas que vous devez vous inscrire à l'événement pour gagner!
- Le 15 mai à 12h30 HE, joignez-vous à nous pour notre fête de révélation pour le [Transfusion Trek](#). Les participants se mêleront virtuellement pour voir des photos de leurs « treks » et dévoiler leurs médailles. Beaucoup de plaisir anticipé et il est encore temps de s'inscrire à l'une des options de trek virtuel (activité gratuite). Maintenant que le temps s'améliore, joignez-vous à nous pour célébrer les 42 ans de la SCMT.
- Le 15 mai à 13h (HE), joignez-vous à nous pour notre [chasse au trésor virtuelle](#) au Nouveau-Brunswick. Il est encore temps de vous inscrire à cette activité gratuite. Des indices ont été publiés chaque mois sur le site Web de la SCMT et le questionnaire sera disponible du 3 au 13 mai. Un tirage au sort parmi les participants au questionnaire révélera le gagnant de la chasse au trésor.

Événements scientifiques et d'innovation commandités

- Merci à [CSL Behring](#), commanditaire de niveau 1 du congrès SCMT 2021, qui a parrainé une séance de formation le 13 mai à 12h 30 (HE), qui comprendra **Une discussion d'experts sur l'hémolyse associée aux IgIV**. Disponible en anglais seulement. Veuillez confirmer votre présence [d'ici le vendredi 7 mai 2021](#) en visitant [la page d'inscription](#).
- Merci à [Takeda](#), commanditaire de niveau 1 du congrès SCMT 2021, qui a parrainé une séance de formation le 14 mai à 12 h 30 (HE); **Gestion de l'immunodéficience primaire et secondaire avec les immunoglobulines sous-cutanées et expérience du monde réel**. Veuillez vous joindre au Dr Paul Keith (McMaster University) pour un webinar de 45 minutes sur les signes précurseurs de l'immunodéficience, et les options de traitement, y compris l'utilisation d'immunoglobulines sous-cutanées. Disponible en anglais seulement. [Cliquez ici pour vous inscrire.](#)

Commanditaires et Exposit – SCMT 2021

Le comité organisateur du congrès SCMT 2021 est très reconnaissant aux partenaires, commanditaires et exposants qui rendent ce congrès possible.

Partenaires collaboratives

- ◆ Canadian Blood Services
- ◆ Héma-Québec

Commanditaires de niveau 1 :

- CSL Behring
- Takeda Canada Inc.

Commanditaires de niveau 2 :

- Grifols
- Immucor Inc.
- Novo Nordisk Canada Inc.

Exposants de niveau argent :

- ◆ Bio-Rad Laboratories
- ◆ ORBCoN

Exposants de niveau bronze + :

- WellSky

Exposants de niveau bronze :

- Bayer
- Fresenius Kabi Canada Ltd
- Sanofi Genzyme
- Haemonetics Corporation
- Inter Medico
- Pfizer Canada
- RadTag Technologie
- Roche

Quoi d'autre ? Consultez le [site Web de la SCMT !](#)